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Een echt Bijbels werk die panorama’s van 
de menselijke ontwikkeling afbeeld

“Mijn uitverkoren knecht Jacob, nakomeling van Abraham, Mijn vriend”

In oktober 2015, kreeg ik de diagnose 
maagkanker, derde stadium en onderging ik 
een operatie. De dokter zei dat ik een kanker 
behandeling zou ontvangen, maar ik werd 
door mijn zoon, Diaken Young Ju en zijn 
vrouw Diakones Eunjung Kim overtuigt om 
alleen op God te steunen.

Ik was een katoliek voor 55 jaar, maar 
om volledige genezing te ontvangen in 
de Manmin Centrale Gemeente, waar 
genezende werken werden gezien, verhuisde 
ik samen met mijn man broeder Hakyung 

Ju, van Pusan naar het huis van mijn zoon in 
Seoul.

Ik ontving veel genade terwijl ik keek naar 
de boodschappen, getuigenissen en lofprijs 
programma’s op GCN. Ik luisterde vooral 
naar de boodschappen van Dr. Jaerock Lee, 
dag en nacht, met mijn man en ontving 
zijn gebed voor de zieken met geloof. Mijn 
conditie verbeterde zodanig, dag na dag en 
ik kon opnieuw goed eten en had geen ziekte 
verschijnselen meer. 

Ik had ook degeneratieve artritis en 
osteoporosis voor een lange periode, welke 
veroorzaakte dat mijn knie gewrichten zo 
krom werden dat alleen maar de helft van 
mijn voetzoelen de grond konden raken. 
Ik wandelde als een pinguïn en moest ook 
langzaam wandelen. 

De test resultaten lieten zien dat meer 
dan 90 procent van het kraakbeen weg 
was en mijn dokter zei dat er geen enkele 

behandeling meer mogelijk was, alleen maar 
een operatie waarbij een kunstgewricht 
werd ingebracht. Op 25 december ontving 
ik Senior Pastor’s gebed, en nadat ik naar 
zijn boodschappen luisterde, ging ik naar 
elke samenkomst en naar de Manmin 
Gebedscentrum samenkomsten. Ik bekeerde 
mij volledig dat ik niet had geleefd naar 
Gods Woord.

Op 16 januari 2016, zat ik in mijn stoel. 
Mijn schoondochter zei plotseling met 
verbazing, “Moeder, het lijkt alsof uw benen 
recht zijn!” Ik deed mijn rok omhoog en zag 
mijn benen. Ze waren recht! Toen ik opstond, 
voelden mijn voeten op aangename wijze de 
grond. En ik kon normaal wandelen. Terwijl 
ik het gebed voor de zieken, elke dienst 
ontving, begon ik natuurlijker en normaler 
te wandelen. Nadat ik het gebed van Senior 
Pastor op 20 maart ontving, was ik in staat 
om sneller te gaan wandelen. Halleluja!

“Mijn kromme 
benen werden 
recht!”

Zuster Uichun Yun, 71 jaar, Deelgemeente 32, 
Manmin Centrale Gemeente

Dr. Jaerock Lee’s tweede Bijbelse figuur 
serie Mijn uitverkoren knecht Jacob, 
nakomeling van Abraham, Mijn vriend werd 
op 17 april 2016 uitgegeven, en het is goed 
verkocht. Naar aanleiding van de eerste 
serie Abraham de vriend van God, is dit 
boek zeer geliefd bij veel lezers en kreeg de 
eerste plaats in de wekelijkse bestsellers van 
religieuze boeken in Kyobo Book Centre. 

Waarom koos God Jacob, die een bedrieger 
was, als vader van de natie Israël? Jacob en 
zijn twaalf zonen hebben de geslachtslijn 
van Abraham, de voorvader van het geloof 
voortgezet. In hun levens is het hart van God, 
die hen verkoos, omdat Hij van hen hield en 
die Hij reinigde om hen zegeningen te geven. 

Dit boek bestaat uit twee delen die in 
totaal 13 hoofdstukken bevatten. Het 
begint met Jacob die met zijn hand de hiel 
van zijn oudere broeder, Esau vasthield. 
Het gaat verder met de beschrijving van 
gebeurtenissen van zijn leven zoals het 
ontnemen van de zegen van het eerste 
geboor te recht  en gaat  verder  in  de 

geslachtslijn van Abraham. Bovendien, legt 
het uit waarom Esau zijn eerste geboorterecht 
ve r loor ;  wa a rom Jud a ,  d ie  Jacob’s 
vierde zoon was, de zegen van de eerste 
geboorterecht kreeg in plaats van Ruben en 
waarom Jozef als slaaf verkocht werd aan 
Egypte. 

Dit boek legt de geestelijke betekenissen uit 
van de twaalf zonen van Jacob en de twaalf 
stammen van Israël. Het boek legt verder de 
correlatie uit tussen deze betekenissen en 
hun maten van geloof, het verschil tussen 
Jacob’s twaalf zonen en de twaalf stammen 
van Israël, en het verschil tussen Jezus’ 
twaalf discipelen en de twaalf apostelen van 
de Here. 

Dit boek illustreert de liefde van de Drie 
ene God, welke gezien werd in het Oude 
Testament en welke verder zal gaan totdat 
de Here terugkomt. Het helpt de lezers de 
liefde van onze getrouwe God te beseffen 
voor de mensheid en bemoedigd hen om 
ernstig voorwaarts te gaan naar het Nieuwe 
Jeruzalem als Gods nakomelingen.
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“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.
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Laat ons vandaag wat dieper kijken naar 
de vrucht van trouw, welke een van de negen 
vruchten van de Heilige Geest is, en hoe 
verschillend het is van de trouw in de ogen van 
wereldse mensen. Degenen die geestelijk trouw 
zijn, zijn schatten in het koninkrijk van God en 
ze dragen een liefelijke geur uit. 

1. Trouw is meer doen dan hetgeen ons 
is toevertrouwd.

We zeggen niet dat werkers trouw zijn, omdat 
ze alleen maar hun plichten hebben gedaan, 
waarvoor zij worden betaald. We kunnen zeggen 
dat ze hun werk hebben gedaan of het zelfs goed 
hebben gedaan, maar we kunnen niet zeggen 
dat ze trouw zijn omdat ze datgene deden wat 
van hen werd verwacht of waar ze voor werden 
betaald. Alleen degenen die meer doen dan 
waarvoor zij werden betaald, kunnen worden 
erkend als “trouw.”

Zulke werkers werken niet met tegenzin noch 
denken zij na over het minimum dat gedaan 
moet worden om een betaling te ontvangen. Ze 
hebben het verlangen dat vanuit het hart komt 
om hun plicht te vervullen met hun hele hart, 
denken, en ziel, zonder hun tijd of geld te sparen. 

In het geval van Mozes, hij gaf zijn leven op 
toen hij bad om de zonen van Israël te redden, 
die hadden gezondigd. “Toen keerde Mozes tot 
de Here terug en zeide: Ach, dit volk heeft een 
grote zonde begaan, want zij hebben zich een 
gouden god gemaakt. Maar nu, vergeef toch hun 
zonde – en zo niet, delg mij dan uit het boek dat 
Gij geschreven hebt” (Exodus 32:31-32). 

Eigenlijk was het Mozes zijn plicht om het 
volk uit Egypte te brengen en hen te leiden. 
Toen Mozes zijn plicht vervulde, had hij het hart 
van God en leidde het volk met al zijn liefde en 
krachtsinspanning. Om die reden, toen het volk 
zondigde, voelde hij alsof het zijn eigen schuld 

was, en hij wilde de verantwoordelijkheid ervan 
dragen.

Zo was het ook met de apostel Paulus. 
Romeinen 9:3 zegt, “Want zelf zou ik wel 
wensen van Christus verbannen te zijn ten 
behoeve van mijn broeders, mijn verwanten naar 
het vlees.” Degenen die trouw zijn zullen niet 
zomaar denken, “Ik heb genoeg gedaan,” maar 
zij zullen met hun hele hart werken.

2. Het is getrouwheid wanneer iemand 
het hart besnijdt en getrouw is in de 
waarheid.

Veronderstel dat iemand lid is van een bende 
en zijn leven toewijdt aan de baas van die bende. 
Zal God zeggen dat hij trouw is? Natuurlijk 
niet! God kan onze getrouwheid alleen erkennen 
wanneer wij trouw zijn in goedheid en in 
waarheid. Het belangrijkste ding in het getrouw 
zijn in de waarheid is de besnijdenis van het hart.

Openbaring 2:10 zegt, “Wees getrouw tot de 
dood en Ik zal u geven de kroon des levens.” 
Hier betekent getrouw zijn tot de dood niet 
alleen maar dat wij hard moeten werken en 
getrouw moeten zijn tot onze lichamelijke dood. 
Het betekent dat we proberen om het Woord van 
God in de 66 boeken van de Bijbel te volbrengen 
met ons leven. Zoals Paulus zei, “Ik sterf 
dagelijks,” moeten wij ons vlees volledig laten 
sterven en geheiligd worden. Dat is geestelijke 
getrouwheid.

Wat God het meeste van ons verlangt is 
heiligheid. We moeten dit punt beseffen en ons 
best doen om onze harten te besnijden. Wat voor 
plicht we ook maar hebben op dat moment, 
we moeten getrouw zijn zonder te veranderen, 
terwijl we heiligheid bereiken.

In moeilijkheden die gebeuren of soms 
beproevingen van het hart, moeten wij onze 
kostbare plichten daardoor niet zomaar opgeven. 
Aan de andere kant, wanneer iemand de 
besnijdenis van zijn hart verwaarloost, zal hij 
niet in staat zijn om zijn hart te bewaren wanneer 
hij moeilijkheden of problemen tegenkomt. 
Hij kan zelfs zijn vertrouwensrelatie met God 
verlaten en zijn plicht opgeven.

Om de getrouwheid te hebben die door God 
wordt erkend, moeten wij eerst geestelijke 
getrouwheid zoeken, wat betekent dat we onze 
harten moeten besnijden. Besnijdenis van 
het hart is noodzakelijk voor de kinderen van 
God die gered zijn. Wanneer wij onze zonden 
verwerpen en onze plichten vervullen met een 
geheiligd hart, dan kunnen wij veel grotere 
vruchten dragen dan wanneer wij ze vervullen 
met vleselijke gedachten. 

Veronderstel dat u zweet omdat u de hele 
zondag hard hebt gewerkt. Maar u verbreekt de 
vrede met mensen. Wanneer u de gemeente dient 
terwijl u klaagt en wrevel koestert, dan zullen 
er veel van uw beloningen worden afgetrokken. 

Maar wanneer u de gemeente met goedheid en 
liefde dient, terwijl u vrede hebt, dan zal al uw 
werk een liefelijke geur voor God zijn en zullen 
al uw daden uw beloning worden. 

3 .  G e t r o u w h e i d  i s  w e r k e n  i n 
overeenstemming met de wil van de 
meester.

Veronderstel dat de meester zijn werknemer 
de opdracht geeft om het werk binnen het 
huishouden te doen, maar de werknemer gaat 
vervolgens de hele dag in het veld werken. Hij 
is dan ongehoorzaam geweest aan de wil van 
de meester, en dat komt omdat de wil van de 
meester anders was dan zijn eigen ideeën of hij 
heeft het vanuit eigengerichte motieven gedaan. 
Dan, ondanks dat hij hard heeft gewerkt, is hij 
toch geen getrouwe werker. Hij volgt alleen 
maar zijn eigen gedachten en verlangens, en 
hij kan de wil van de meester ten alle tijden 
verlaten.

In de gemeente, moeten wij getrouw werken 
overeenkomstig het hart van God. Wij zouden 
getrouw moeten zijn door het hart van onze 
leidinggevende te begrijpen in de geestelijke 
bevelen die hij geeft en door ze te gehoorzamen. 
Ongeacht hoe hard wij werken voor onze 
plichten, wanneer wij werken zoals wij het 
willen, kunnen wij niet het hart van de meester 
verfrissen.

In de Bijbel lezen we over een persoon 
genaamd Joab. Hij was een bloedverwant van 
koning David en generaal van het leger. Joab 
was bij David tijdens alle gevaren, terwijl hij 
achterna gezeten werd door koning Saul. Hij had 
wijsheid en hij was dapper. Hij diende David 
heel goed, maar David voelde zich niet echt 
op zijn gemak bij hem. Dat kwam omdat zijn 
dienen niet vanuit de grond van zijn hart kwam. 
Joab aarzelde niet om onbeschaamd te handelen 
voor David, wanneer hij zijn eigen persoonlijke 
doelen wilde bereiken. Wanneer het hem goed 
uitkwam, was hij ongehoorzaam aan David. 
Uiteindelijk, rebelleerde Joab tegen koning 
Salomo, David’s zoon, en werd gedood. 

Wanneer wij Gods werk doen, is het 
belangrijkste ding, niet hoe hard wij werken, 
maar of wij de wil van God al dan niet volgen. 
Wanneer we in de gemeente werken, zouden 
wij ook onze leiders moeten volgen, voordat 
wij onze eigen ideeën volgen. Dat is echte 
getrouwheid.

4. Trouw blijven aan uzelf in alle aspecten 
is getrouwheid.

In Numeri 12:7, zegt God over Mozes, 
“Vertrouwd als hij is in geheel mijn huis.” Om 
getrouw te zijn in geheel Gods huis, betekent om 
getrouw te zijn in alle aspecten die verbonden 
zijn met de individuele persoon. In de gemeente, 
wanneer wij vele plichten hebben, moeten wij 

toch nog steeds onze verantwoordelijkheden 
dragen. Ondanks dat we niet een bepaalde plicht 
in de gemeente hebben, is het toch een van onze 
plichten om aanwezig te zijn, waar en wanneer 
we als lid geacht worden aanwezig te zijn.

Niet alleen in de gemeente, maar ook op onze 
werkplaatsen en school, heeft iedereen plichten. 
In al deze aspecten, moeten wij onze plichten 
als leden vervullen. Om getrouw te zijn in 
geheel Gods huis, is om getrouw te zijn als Gods 
kinderen en als leiders of leden van de gemeente, 
van de familie, op het werk of op school. We 
zouden niet alleen maar getrouw moeten zijn 
in een of twee plichten en de andere plichten 
verwaarlozen. We moeten getrouw zijn in alle 
aspecten.

Tot de mate dat wij ons vlees verwerpen en 
veranderen in de geest, is het niet iets moeilijk 
om getrouw te zijn in alle aspecten. Ondanks dat 
we maar een klein beetje tijd investeren, kunnen 
we zeker de vrucht oogsten, wanneer we in de 
geest zaaien. Ook, degenen die veranderd zijn 
in de geest, zoeken het voordeel van anderen en 
bekijken de dingen eerst vanuit het standpunt 
van de anderen. Dus, zo’n mensen zullen voor al 
hun plichten zorgen, zelfs al betekent het dat ze 
zichzelf moeten offeren.

Tot de mate dat wij ons vlees verwerpen en 
veranderen in de geest, is het niet iets moeilijk 
om getrouw te zijn in alle aspecten. Ondanks dat 
we maar een klein beetje tijd investeren, kunnen 
we zeker de vrucht oogsten, wanneer we in de 
geest zaaien. Ook, degenen die veranderd zijn 
in de geest, zoeken het voordeel van anderen en 
bekijken de dingen eerst vanuit het standpunt 
van de anderen. Dus, zo’n mensen zullen voor al 
hun plichten zorgen, zelfs al betekent het dat ze 
zichzelf moeten offeren.

Een persoon heeft twee plichten in twee 
verschillende groepen. Wanneer zij niet 
aanwezig kan zijn in een groep, zal ze proberen 
te helpen op een andere manier en met het hart. 
We kunnen getrouw zijn in geheel Gods huis en 
vrede hebben met iedereen tot de mate dat wij 
goedheid hebben. 

Geliefde broeders en zusters in Christus, de 
reden waarom wij de vrucht van de Heilige 
Geest dragen en getrouw werken, zelfs tot de 
dood, nadat wij de Heilige Geest als een gave 
hebben ontvangen, is om talloze zielen te leiden 
naar de weg van redding, die de Here gekocht 
heeft door te betalen met Zijn bloed. Psalm 
101:6 zegt, “Mijn ogen zijn op de getrouwen in 
den lande om bij mij te wonen; wie onberispelijk 
wandelt, die zal mij dienen.” Ik spoor u aan 
om de vrucht van trouw te dragen in uw hart 
en de liefde van God uit te oefenen. Door zo 
te handelen, bid ik in de naam van de Here, 
dat u zult verblijven in de mooiste hemelse 
verblijfplaats, het Nieuwe Jeruzalem.

De vrucht van trouw

“Maar de vrucht van de Geest is liefde, 
blijdschap, vrede, lankmoedigheid, 
vr iendelijkheid, goedheid, trouw, 
zachtmoedigheid, zelf beheersing. 
Tegen zodanige mensen is de wet niet” 
(Galaten 5:22-23).

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee

●●●
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De levensadem die Hij in de eerste mens, Adam 
blies, is Gods fundamentele kracht die de werken 
van leven voortbrengt.

Vo o r  d e  s ch e p p i ng ,  b e s t o n d  G o d  i n  d e 
oorspronkelijke ruimte in de vorm van licht die het 
geluid – of ‘stem’ bevatte (Johannes 1:1, 1 Johannes 
1:5).

Dit oorspronkelijke licht bevat Zijn oneindige kracht 
en wijsheid. Deze macht van God, die opgenomen 
is in dit originele licht werkt als de ‘levensadem.’ 
God schiep Adam van stof en blies in zijn neusgaten 
de ‘levensadem.’ Daarna werd hij een levend 
wezen (Genesis 2:7). U kunt de functies van deze 
“levensadem” in de Bijbel terugvinden. God plaatste 
spieren op de droge beenderen, liet er vlees over 
groeien, en bedekte het met huid (Ezechiël 37:10). 
En toen God “adem” in hen blies werden de droge 
beenderen een machtig leger. Deze “levensadem” 
werkte ook toen de twee getuigen in Openbaring 
11:11 als martelaren stierven tijdens de 7 jarige Grote 
Verdrukking en terug levend werden. 

Het spoor van levensadem, wat nog in Adam, 
die had gezondigd overbleef, is het levenszaad en 
het is als een klein zaad.

Overeenkomstig het Woord van God, werd Adam 
vruchtbaar en vermenigvuldigde zich. Met andere 
woorden, hij gaf geboorte aan vele kinderen. De 
levensadem die God in Adam blies werd automatisch 
geërft door Adam’s nakomelingen, waar Adam 
geboorte aan gaf in de Hof van Eden.

Maar de situatie veranderde nadat Adam en Eva 
zondigden, door te eten van de boom van kennis van 
goed en kwaad. God nam de levensadem terug van 
Adam en Eva, en verdreef hen uit de Hof van Eden, op 
deze aarde. Ze hadden nog een klein beetje levensadem 
over in zich. Slechts een zwak spoor bleef ervan over. 
Dit is bekend als “het levenszaad.”

Het bleef dan in de kern, welke het brandpunt en 
centrale fi guur van het lichaam is, bestaan in de vorm 
van een klein zaadje. De nakomelingen waar Adam en 
Eva geboorte aan gaven op deze aarde erfden niet het 
zaad des levens van hun ouders. Om die reden, geeft 
God de geest aan een baby na de zesde maand van de 
conceptie. Hij plaatst het levenszaad in de geest, en 
plaatst het in de kern van de cellen, welke het meest 
centrale punt van het lichaam is. 

Het zaad des levens, gegeven aan de nakomelingen 
van Adam, die had gezondigd, is gepland in de cel 
dat het middelpunt van het lichaam is.

Het zaad des levens kan vergeleken worden met een 
‘boei.’ Een boei is een drijvend voorwerp dat gebruikt 
wordt om boten en schepen te laten zien waar zij kunnen 

varen en waarschuwt hen voor gevaar. Het zaad des 
levens is geplant in de cel die het brandpunt van het 
lichaam is. Het zaad des levens is geplant in een cel van 
het hart dat zowel het functionele als het positionele 
centrum van het lichaam is.

Net zoals de locatie van de boei bevestigd is in de zee, 
is het zaad des levens bevestigd in het centrum van het 
lichaam, dat gedeeltelijk bedekt is met een cel dat in het 
centrum van het lichaam is.

De cellen van het lichaam herhalen de cyclus van 
schepping en vernietiging, maar het zaad des levens, op 
een bevestigde locatie, beheerst andere cellen van het 
gehele lichaam door een nieuwe cel. 

Terwijl het zaad des levens uitspruit en actief 
wordt, wordt uw ziel voorspoedig, gaat alles goed 
en wordt u gezond.

Het zaad des levens gegeven door God aan de 
nakomelingen van Adam, die had gezondigd, spruit beter 
uit wanneer hun harten meer goedheid hebben.

Wanneer iemand het evangelie hoort en Jezus Christus 
aanneemt als hun Redder, geeft God hen de Heilige 
Geest, de Helper in hun harten (Handelingen 2:38). Het 
zaad des levens dat geplant is in een mens, is als een zaad 
in een harde schil; het blijft zonder te bewegen (Figuur 1). 
Maar wanneer iemand de Heilige Geest ontvangt, spruit 
het zaad des levens uiteindelijk uit (Figuur 2).

Eens een zaad uitspruit, moet het worden voorzien 
van water en zonlicht om te groeien. Evenzo, nadat het 
zaad des levens uitspruit, moet het worden voorzien van 
geestelijk water en licht, en dan kan de geest groeien. 
In andere woorden, elk individu, die de Heilige Geest 
ontvangt, moet het Woord van God tot brood des levens 
maken, welke geestelijk water is, en leven door het 
woord van God, dat geestelijk licht is; alleen dan kan zijn 
geest goed groeien (Johannes 3:6, 6:63). 

God brengt het zaad des leven, dat diep in de geest is 
opgenomen, in de kern van de cel die het brandpunt van 
de kern van het lichaam is. Wanneer het zaad des levens 
uitspruit en actief wordt, begint de geest die het zaad 
des levens omringt te groeien (Figuur 3). Wanneer de 
geest groeit om groot genoeg te zijn om de kern van het 

lichaam te bedekken, wordt die persoon een ‘geestelijk 
mens’, wanneer de geest groter groeit, dan wordt hij 
bekend als een ‘volkomen geestelijk mens’ (Figuur 3 en 
4).

Ik heb de grote van de geest en de kern vergeleken, niet 
om hun natuurlijke maat te meten, maar om u te helpen 
begrijpen of de beheersing van het lichaam gebeurt door 
de geest of door het vlees.

Terwijl de grote van de geest, groot genoeg is om de 
kern te bedekken, zal het lichaam niet langer moeten 
afrekenen met de vleselijke stroom. Terwijl het volkomen 
geestelijk wordt, wordt de beheersing over het lichaam 
volledig beheerst in de geestelijk dimensie.

Trouwens, terwijl de geest in staat is om het lichaam 
te beheersen, is het ook waar dat de geest de ziel kan 
beheersen. Wanneer de geest de ziel beheerst, zullen er 
meer waarachtige gedachten zijn, en geen vleselijke of 
leugenachtige gedachten. Terwijl het goed gaat met uw 
geest en ziel, zal de zegen van “alle dingen gaan goed” 
over u komen zoals geschreven staat in 3 Johannes 1:2.

Terwijl de beheersing van het lichaam wordt beheerd 
in de geestelijke dimensie, functioneren delen van het 
lichaam optimaal. Dat wil zeggen, geen bacterie of ziekte 
zal u infecteren, en zelfs wanneer u gif drinkt, zal het u 
geen schade brengen. U zult niet ouder worden, maar u 
zult uw jeugdigheid herstellen.

Maar er is een gelegenheid om uw lichaam te laten 
beheersen in de geestelijke dimensie, zelfs voordat u 
in de geest komt. Het is om de volheid van de Heilige 
Geest te ontvangen. Deze episode is echter tijdelijk en 
beperkt. Om uw lichaam permanent te laten beheersen 
in de geestelijke dimensie, zou u uiteindelijk volkomen 
geestelijk moeten worden (1 Tessalonicenzen 5:23).

‘De levensadem’ en ‘het zaad des levens’ 
gegeven aan de mensheid door God

In het begin, plande God de menselijke ontwikkeling om echte kinderen te verkrijgen waarmee Hij voor eeuwig liefde kon delen. 
Zoals een boer zaad zaait, het cultiveert en goede vruchten oogst, 

heeft God ook het zaad des levens gezaaid in de mensheid en hen ontwikkeld. Hij wil talloze goede vruchten oogsten. 

Net zoals het bloed van het hart wordt gepompt 
en door het gehele lichaam stroomt, verspreidt de 
geestelijke energie zich van een cel van het hart 
naar het gehele lichaam en beheerst alle cellen.
Blauwe kleur: het zaad des levens

Het zaad des levens dat geplant 
is in de geest, is als een zaad 
in een harde schil; het blijft 
zonder te bewegen.

Wanneer iemand Jezus Christus 
aanneemt, vergeven is van zonden, 
en de Heilige Geest ontvangt, 
spruit het zaad des levens uit en 
wordt de geest levend.

Nadat het zaad des levens uitbot, 
om de geest te laten groeien, 
moet het worden voorzien van 
geestelijk water en zonlicht.

Wanneer  de  geest  groot 
genoeg is  om de kern te 
bedekken, wordt de persoon 
e e n  “ g e e s t e l i j k  m e n s ” ; 
wanneer de geest veel groter 
groeit, dan wordt hij als een 
“volkomen geestelijk” mens.

Dode geest

Figuur 1 Figuur 2

Figuur 3 Figuur 4
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Getuigenissen

In mei 2013, voelde ik plotseling 
een pijn in mijn bovenbuik. Wanneer 
ik overgaf, kwam er bloed uit. Ik had 
hoofdpijnen en indigestie. Ik ging naar 
het ziekenhuis en de dokter zei me dat ik 
bloedarmoede, hypothyreoïdie en gastro-
intestinale hypokinesie had. Hij zei dat 
mijn spijsvertering slecht werkte, en 
de hoeveelheid bloed, hemoglobine en 
schildklier waarden waren gezakt. 

Ik werd behandeld met medicijnen en 
er werd een dieët voorgeschreven, maar 
zonder verbetering. Op een dag, gaf ik bloed 
over, viel flauw en werd met aller spoed 
naar de spoedafdeling gebracht. Ik verloor 
het verlangen om te leven en probeerde 
zelfmoord te plegen.

Nadat ik door vele problemen ging, ben ik 
uiteindelijk afgestudeerd van de middelbare 
school en ontmoet te ik Nancy. Ze 
vertelde mij dat er vele genezende werken 
plaatsvonden in haar gemeente en bracht mij 
daarheen. In December 2013, begon ik naar 
de Delhi Manmin Gemeente te gaan. 

Ik luisterde naar de boodschap van Dr. 
Jaerock Lee, Senior Pastor van de Manmin 
Centrale Gemeente door GCN en ik leerde 
dat degenen die leven door Gods Woord en 

bidden niet lijden onder ziekten. Bovendien, 
was de pijn minder geworden nadat ik zijn 
gebed voor de zieken had ontvangen.

Terwijl ik meer luisterde naar zijn 
boodschappen, begon ik groter geloof 
te krijgen en wilde ik alleen van God 
af hankelijk zijn. Het leek alsof ik 
herstellende was, maar op een dag kwamen 
de symptomen terug. Ik hoestte veel, had 
pijn, gaf over en had indigestie. Ik kon 
geen water drinken en gaf maar over, 
dus ik verloor veel gewicht en had vele 
moeilijkheden.

Ik begon naar redenen te zoeken, waarom 
ik zo’n problemen had. Ondertussen, 
had ik gehoord dat ziekte 
voortkomt door zonde. Ik 
besefte dat ik sommige 
m e n s e n  v a n u i t  m i j n 
omgeving niet had vergeven 
voor een lange tijd en ik 
bekeerde mij ervan. En ik 
las de Bijbel en het boek De 
Boodschap van het Kruis. Ik 
probeerde door het Woord 
te leven. Ik ontving ook 
het opgenomen gebed van 

de Senior Pastor voor de zieken en dronk 
het Muan Zoete Water (Exodus 15:25). Ik 
steunde op God met geloof. 

In februari 2014, kon ik goed eten zonder 
enige indigestie problemen en ik kreeg 
nieuwe kracht. Ik had niet langer koorts of 
pijn en moest ook niet meer overgeven. Alle 
abnormale symptomen waren verdwenen. 
God genas mij volledig van al mijn ziekten. 
Halleluja!

Ik ga spoedig afstuderen van mijn 
universiteit. Wanneer ik voor patiënten zorg 
als een verpleegster, voel ik de liefde van 
God op een grotere wijze. Ik geef alle dank 
en glorie aan de Here.

Ik ging al vanaf jonge leeftijd naar 
de kerk en werkte als een leider in de 
gemeente. Ik verkoos echter wereldse 
pleziertjes zoals alcohol drinken, films 
kijken, en biljarten met vrienden boven dat. 
Ik wist dat ik deze dingen niet moest doen 
als een Christen. Ik voelde me schuldig, 
maar ik deed wat ik wilde.

In 1998, hoorde ik een vriend van mij, 
terwijl we op de universiteit zaten, vertellen 
over de Manmin Centrale Gemeente. Ik 
hield van de boodschappen van Senior 
Pastor Dr. Jaerock Lee, welke mij leerden 
om de zonde te verwerpen. Terwijl ik naar 
de boodschap luisterde, voelde ik dat mijn 
hart werd gereinigd. Nadat ik luisterde 
naar de boodschap “Sleutels om goed te 
studeren”, had ik op al mijn schoolvakken 
een A+ en werd ik beloond met een 
volledige studiefinanciering, die mijn 
volledige universiteit lesgeld zou bedekken.

In oktober 2001, trouwde ik en verhuisde 
ik van Daegu naar Seoul. Ik werd lid van 
de Manmin Centrale Gemeente. Ik dacht 
dat het leiden van een gelovig leven bij 
Manmin, de beste en enigste manier voor 
mij was om een rol te spelen als hoofd van 
mijn gezin.

Maar nadat ik in Seoul werkte, vond ik 
het moeilijk om te bidden, dus ik begon 
ernaar te verlangen om als een Leviet te 
werken, dat is een full-time werker in de 
gemeente. In juni 2004, werd ik gezegend 
om deel te nemen aan GCN (www.
gcntv.org) welke het heiligheid evangelie 
verspreidt door uitzendingen.

God leidde mij om mijn verlangens 
om te genieten van de wereldse dingen te 
verwerpen en om Hem boven alles lief te 
hebben.

In de winter van 2008, kon mijn oudste 
zoon Jaeyoung niet slapen omdat hij over 
zijn hele lichaam jeuk had door atopisch 
eczeem. Zijn dokter vertelde ons dat 
wanneer hij in zijn ogen zou wrijven 
met zijn handen, met de etter van de 
zweren, dat hij zijn gezichtsvermogen 
zou kunnen verliezen. Hij zei ons om hier 
heel voorzichtig mee te zijn. Mijn hart 
was verbroken. Ik leerde in de geestelijke 
zin, dat de ziekte bij kinderen voortkomt 
door de zonde of tekortkomingen van 

hun ouders. Ik bekeerde mij ervan dat ik 
de wereldse pleziertjes niet volledig had 
verworpen, ondanks dat ik zei dat ik van 
God hield. Daarna ontving hij het gebed 
van de Senior Pastor en werd hij op dat 
moment volledig genezen.

In maart 2013, kwam mijn lumbale 
hernia terug, welke veel pijn veroorzaakte. 
Terwijl ik leed, ontdekte ik trots, arrogantie, 
onbehaaglijkheid, en vleselijke gedachten 
in mijzelf. Ik bekeerde mij ervan en ontving 
het gebed van de Senior Pastor. Daarna was 
alle pijn weg en was ik volkomen genezen. 

Terwijl God zoveel genade over mij 
uitgoot, kreeg ik het verlangen om mijn 
hart te besnijden. Ik nam de beslissing 

om te proberen totdat ik mijn zondevolle 
natuur volledig had verwijderd. Wanneer 
er leugenachtige gedachten in mijn denken 
kwamen, ging ik drie dagen vasten. Soms, 
twijfelde ik, of ik wel de besnijdenis van 
mijn hart kon bereiken, maar ik veranderde 
mijn denken en was vastbesloten om het 
onveranderlijk te blijven proberen.

Ik luisterde naar de boodschapserie 
“Liefdeshoofdstuk” (1 Korintiërs 13) en 
bad terwijl ik erover nadacht. Ik voelde de 
liefde van God, de Here en de Heilige Geest 
heel diep en bekeerde mij van mijn gebrek 
aan liefde. Ik bleef vasthouden aan mijn 
meningen en ondanks dat mijn vrouw voor 
een bedrijf werkte, wilde ik dat zij mij als 
een huishoudster zou dienen alsof ze niet 
werkte. 

I k  b e g o n  h a a r  t e  h e l p e n  m e t 
huishoudelijke karweitjes en bracht tijd 
door met mijn kinderen, ten minste op 
zaterdag. Ik probeerde hen te begrijpen. In 
feite, zijn mijn vrouw en ik van dezelfde 
leeftijd, en beiden hadden we een sterk 
zelfrespect en verschillende manieren van 
denken. We discussieerden vaak, maar 
nu kunnen we met elkaar praten over elke 
zaak.

In December 2015, werd ik gezegend om 
het hart van de geest te bereiken door de 
genade van God, en sindsdien is mijn gezin 
vredevoller en gelukkiger geworden. Mijn 
zonen Jaeyoung en Jaeyun zijn opgegroeid 
als gezonde en stralende kinderen.

Ik geef alle dank en glorie aan God, die 
mij heeft gezegend met een gelukkig gezin. 

Diaken Paul Seongik Lee, 43 jaar, deelgemeente 12, Manmin Centrale Gemeente

Het Medische Team van de Delhi Manmin Gemeente: de leden werken 
getrouw voor Gods koninkrijk nadat zij veel genade hebben ontvangen door 
de boodschappen en boeken van Dr. Lee en zijn lid van de gemeente.

“Ik werd een goede vader en een goede 
man door de genade van God”

“Wanneer ik naar patiënten 
kijk, voel ik de liefde van de 

Here die mij genas”
Zuster Surbhi Minhas, 20 jaar, 
Delhi Manmin Gemeente, India


